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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

V skladu z 98. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, zastavljam županu ter 

pristojnim službam sledeče svetniško vprašanje : 

 

 

  

Iz Poročila o vpisu otrok   v ljubljanske vrtce je razvidno, da  je bilo prošenj za  vpis 5.058, vpisanih 

pa 2.9887 otrok. 

  

V vrtec ni bilo sprejetih 191 otrok prvega starostnega obdobja, katerih oba starša sta iz Ljubljane in 

1393, katerih eden od staršev ni iz Ljubljane, drugi pa je. 

V vrtec ni bilo sprejetih 331 otrok drugega starostnega obdobja, katerih oba starša sta iz Ljubljane in 

204  otroci, katerih eden od staršev ni iz Ljubljane, drugi pa je. 

  

Sprašujem vas, kako mislite pomagati  staršem 522  otrok, ki so vsi iz Ljubljane, saj  10 

oddelkov, ki jih načrtujete, če bi vsi sprejeli po 22 otrok,  omogoči le 220 otrokom obiskovanje 

vrtca. Izračun bi držal, če bi šlo za  otroke, ki so vsi  drugega starostnega obdobja, ker pa gre 

tudi za mlajše, kjer je normativ skoraj razpolovljen, pa teh 10 oddelkov  zagotovo ne bo dovolj. 

  

Iz poročila je razvidno, da misli Mestni svet razpisati koncesijo za predšolsko vzgojo, kar je 

pohvalno. Sprašujem vas,  ali mislite, da boste dobili dovolj kapacitet iz vira koncesij, saj bo  

več kot 300 otrok še vedno na cesti. Ali menite, da se bodo  zasebniki lahko organizirali čez noč 

in  ponudili vsaj 20 oddelkov, ki so potrebni za  vključitev  teh 300 otrok?  Boste zasebnikom 

pomagali pri  ureditvi prostorov tudi finančno, če sami ne bi mogli čez noč zagotoviti sredstev? 

Koliko sredstev boste za to namenili? 

  

Ob tem niti ne omenjam 1600 otrok, ki se niso mogli vključiti v vrtec, ker eden izmed staršev ni 

prijavljen v Ljubljani. Kako boste pomagali tem? Ali dvomite in zakaj dvomite, da so ti otroci 

prebivalci Ljubljane? 
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